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Abstract (en)
[origin: EP0361249A1] In certain loudspeakers, the electromechanical transducer consists of a piezopolymer film. In a new, extremely compact
arrangement for this type of loudspeaker, the film (4) is a transparent film and is applied to a television screen (2), the glass pane of a framed picture
and the like. This arrangement is particularly suitable for the loudspeaker of a television set (1), which can be controlled by a digital audio signal.

Abstract (fr)
Dans certains haut-parleurs, le transducteur électromécanique est constitué par une pellicule piézopolymère. La présente invention propose une
application nouvelle particulièrement compacte pour haut-parleurs de ce type. Ladite pellicule (4) est une pellicule transparente agencée sur l'écran
(2) d'un poste récepteur de télévision, sur la plaque de verre d'une image encadrée ou en un autre emplacement similaire. La présente invention
s'applique en particulier à un haut-parleur à commande par signal numérique pour téléviseur (1).
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